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ششگلانی: وظیفه هیات فوتبال تیمداری نیست
 - ورزش�ی  س�رویس   / عص�رآزادی 
فرهادپور:رئی�س هی�ات فوتبال اس�تان 
آذربایجان ش�رقی در واکن�ش ب�ه بیانیه 
باشگاه تراکتور گفت: وظیفه هیات فوتبال 

استان تیمداری نیست.
ج��واد شش��گلانی در گفتگ��و ب��ا خبرنگار 
عصرآزادی آنلاین اظهار داشت: باشگاه تراکتور 
درخواس��ت خود را به صورت مکتوب به هیات 
فوتبال استان تحویل دهد و تا این لحظه هیچ درخواست کتبی مبنی به دادن مسوولیت امتیاز 
تیم فوتبال این باشگاه به هیات فوتبال ارسال نشده و بیانیه این باشگاه در فضای مجازی در 

این مورد سندیت نیست.
وی گفت: البته هیات فوتبال تا س��اعاتی دیگر در این مورد بیانیه ای را منتشر خواهد کرد، 
اما باید بگویم وظیفه هیات فوتبال اس��تان تیمداری نیس��ت و هیات فوتبال نمی تواند در این 

مورد تصمیم گیری کند.
شش��گلانی افزود: هر تصمیمی که توس��ط مسوولان در مورد باش��گاه تراکتور گرفته شود، 
هیات فوتبال در راستای آن تصمیم حرکت خواهد کرد، اما همانطور که گفتم تیمداری جزو 

وظایف هیات فوتبال استان نبوده به جز موارد خاص.
رئیس هیات فوتبال استان آذربایجان شرقی عنوان کرد: آقای استاندار به طور جد به دنبال 
حل مش��کلات باش��گاه های تراکتور و ماشین سازی بوده و انش��االله با تلاش های ایشان شاهد 

شنیدن خبرهای خوبی باشیم.

نبض فوتبال تبریز در مجلس
 - ورزش�ی  س�رویس   / عص�رآزادی 
فرهادپور:جلس�ه ای ک�ه ام�روز در مجلس 
شورای اسلامی برگزار می شود، برای فوتبال 

تبریز جنبه حیاتی دارد.
ب��ه گ��زارش عص��رآزادی آنلای��ن، وضعی��ت 
بحران��ی تیم های تبریزی در لیگ برتر و دس��ته 
یک ای��ران نگران��ی ه��واداران دو تی��م تراکتور 
 و ماشین س��ازی را ب��ه هم��راه داش��ته اس��ت.

تیم فوتبال تراکتور در آخرین بازی خود در لیگ 
برتر در تبریز با یک گل مغلوب ذوب آهن اصفهان 

شده و با 11
امتی��از در حالی در رده س��یزدهم قرار دارد که با تیم پانزدهم ج��دول هم امتیاز  و فقط با 

تفاضل گل بهتر بالاتر است.
ماشین س��ازی هم روز گذش��ته در خرم آباد مغلوب خیبر ش��ده تا با 3 امتیاز همچنان در 

قعرنشین جدول باشد.
در پی این نتایج ضعیف روز گذش��ته هواداران باش��گاه تراکتور در محل بنیان دیزل تجمع 
و نس��بت به نتایج تیم تراکتور اعتراض و انتقال مالکیت باش��گاه تراکتور از زنوزی به صنایع 

مس شدند.
زنوزی مالک باش��گاه تراکتور بلافاصله با دور پیامی اعلام کرد که آماده است همین امشب 

تیم را واگذار کند.
موضوع انتقال مالکیت تیم تراکتور و ماشین س��ازی از مدت ه��ا پیش مطرح بوده و در این 

مورد اخباری شنیده می شد.
طبق گفته مسوولان ارشد استانی قرار است از فردا جلساتی برای تعیین تکلیف دو باشگاه 

تراکتور و ماشین سازی در مجلس برگزار شود.
فاطمی وزیر صمت، نیکزاد از طرف مجلس، زنوزی مالک باش��گاه تراکتور، س��عد محمدی 
مدیر عامل مس، سردار خرم استاندار آذربایجان شرقی، بهتاج مدیر کل ورزش و جوانان استان 
آذربایجان شرقی و نمایندگان تبریز و ورزقان در مجلس از اعضای اصلی این جلسه بوده و در 

مورد وضعیت فوتبال تبریز گفت و گو خواهند کرد.
در این جلس��ه ش��رایط ادامه تیمداری زنوزی با تراکتور و یا انتقال مالکیت به صنایع مس 

بررسی و در مورد مشکلات ماشین سازی هم بحث خواهد شد.
اینکه نتیجه جلسه فردا به سود فوتبال تبریز خواهد بود را از حالا نمی توان پیش بینی کرد 
اما قطع به یقین مس��وولان ارشد صنایع کش��ور در ریز مشکلات ریز و درشت این دو باشگاه 
ریش��ه داری و قدیمی  تراکتور و ماش��ین سازی قرار خواهند گرفت و شاید همین سبب شود 

قدمی مثبت برای ثبات و آرامش دو تیم برداشته شود.

زنوزی: تراکتور را همین لحظه تحویل می دهم
مالک باشگاه تراکتور از آمادگی خود برای تحویل تیم خبر داد.

محمدرض��ا زنوزی مطلق ب��ا بیان این که پیش از این نیز بارها آمادگی خود را برای تحویل 
باشگاه اعلام کرده  است، اظهار کرد: همین امروز آماده تحویل تیم به هر شخص یا نهادی که 

مسؤولان مربوطه معرفی کنند هستم.
زنوزی با اش��اره به اتفاقات روزهای اخیر خاطرنشان کرد: روز گذشته نیز در بیانیه ای اعلام 
کردیم که آماده تحویل تیم به هیأت فوتبال به عنوان متولی فوتبال اس��تان هستیم تا به هر 

شخص یا مجموعه ای که می خواهند انتقال دهند.
مدیرعامل هلدینگ س��رمایه گذاری دریک در ادامه اظهارات��ش تاکید کرد: نیازی به اعلام 
موضع و موج س��واری برخی آقایان نیس��ت و به جای ش��عار و ادعا، گامی جلو بگذارند و تیم 
را تحوی��ل بگیرن��د و بعد از این هم آن عده از هواداران که به دنبال تحویل باش��گاه هس��تند 
از هیأت فوتبال اس��تان کار تحویل را پیگیری کنن��د و از آن ها مطالبه کنند تا اقدامات برای 

تحویل را انجام دهند.

عالیشاه بازی با تراکتور را از دست داد
بازیکن تیم فوتبال پرس�پولیس به دلیل مصدومی�ت نمی تواند تیمش را در دیدار 

برابر تراکتور همراهی کند.
علیرضا حقیقت، پزش��ک تیم فوتبال پرس��پولیس درباره وضعیت امید عالیشاه اظهار کرد: 
تصویربرداری انجام ش��ده از موضع آسیب دیده و گزارش پزش��کی آن موید این نکته بود که 

امید عالیشاه از ناحیه چهارسر ران دچار آسیب شده است.
او ادامه داد: با توجه به این که این بازیکن باید چند روزی استراحت کند، امکان حضور وی 
برای بازی با تراکتورس��ازی نیس��ت. البته تمام تلاش خود را به کار بسته ایم و این بازیکن در 

کوتاه ترین زمان ممکن در اختیار کادر فنی قرار خواهد گرفت.
تیم فوتبال پرس��پولیس در جریان هفته س��یزدهم لیگ برتر فوتبال ایران از ساعت 1٧ روز 

دوشنبه در ورزشگاه آزادی میزبان تراکتور است.

زمان مسابقه سوپرجام اعلام شد
زمان مسابقه سوپرجام فصل ۱۴۰۰-۱۳۹۹ اعلام شد.

مس��ابقه سوپرجام  بین دو تیم فولاد خوزس��تان و پرسپولیس روز دوشنبه 1۸ بهمن راس 
ساعت 1۶ برگزار می شود.

شهر و ورزشگاه میزبان این رقابت متعاقبا اعلام خواهد شد.
فولاد خوزستان قهرمان جام حذفی و پرسپولیس قهرمان لیگ برتر فصل گذشته هستند.

کرمان و خوزستان قهرمان مشترک کیک بوکسینگ 
کشور شدند

رقابتهای لیگ کیک بوکس�ینگ باش�گاههای کور با قهرمانی مش�ترک تیم های 
خوزستان و کرمان به پایان رسید.

رقابت های قهرمانی کشور کیک بوکسینگ با حضور ۲۸۴ ورزشکار از 3۵ تیم، از 3۰ استان 
و سه منطقه آزاد، ۲۹ آذر تا ۲ دی ماه به میزبانی استان خوزستان، بندر ماهشهر، شهر شهید 

چمران برگزار شد.
مراس��م اهدای کاپ این دوره از رقابت ها، روز 11 دی ماه در دفتر فدراس��یون انجمن های 
ورزشهای رزمی برگزار شد و طی آن تیم های کرمان و خوزستان، هر کدام با کسب دو مدال 

طلا به صورت مشترک به عنوان قهرمانی دست یافتند.
 تی��م اصفه��ان عنوان نایب قهرمان��ی را از آن خود کرد و تیم تهران صاحب عنوان س��ومی

شد. 

رئیس کمیته پزشکی فدراسیون کشتی گفت: 
ب�رای مبارزه ب�ا دوپینگ با هیچ ک�س تعارفی 

نداریم.
ت��ورج مل��ک محم��دی رئی��س کمیته پزش��کی 
فدراس��یون کش��تی در گفت و گو ب��ا روابط عمومی 
فدراسیون کشتی با بیان این مطلب افزود: در شرایطی 
که فدراسیون کشتی در قسمت سخت افزاری پوست 
اندازی کرده و ارتقاء پیدا کرده، کمیته پزش��کی هم 
باید به موازات این تغییرات، پوست اندازی می کرد و 
در جلسه آخر شورای مدیران آقای دبیر دستوراتی به 
م��ا دادند که حتما باید از نیروهای متخصص و دارای 

مدارک مرتبط در کمیته پزشکی استفاده کنیم.
وی ادامه داد: در این مدت فدراس��یون کش��تی در 
زمینه فیزیوترای که یکی از نیازهای اصلی و ضروری 
کش��تی گیران اس��ت، دستگاه های بس��یار جدیدی 
را با همکاری و نظارت فدراس��یون پزش��کی ورزشی 
خری��داری کرده اس��ت و از نظر بنده این دس��تگاها 
جدیدترین آنها اس��ت که در فیزیوتراپی کاربرد دارد. 
البته باید بگویم که فدراس��یون پزش��کی ورزشی در 
خرید جز به جز این دستگاه ها به ما کمک کرده اند . 
چون در گذشته دستگاهی خریداری می شد، اما این 
خریدها بدون مطالعه بود و فقط کارشناسی می شد 

تا دستگاهای مورد نیاز خریداری شود.
رئیس کمیته پزش��کی فدراس��یون کشتی تصریح 
کرد: ما کار را به صورتی انجام می دهیم که در خانه 
کشتی ش��هید صدرزاده و خانه کشتی شهید هادی، 
تداخل کاری نداشته باشیم. یعنی اگر اردوی جوانان 

و نوجوان��ان در یک خانه کش��تی برگزار می ش��ود و 
همزم��ان اردوی بزرگس��الان در خانه کش��تی دیگر 
برگزار می شود از جهت کار فیزیوتراپی و کار پزشکی 
و طبیعتا امر ماس��اژ هیچ تداخلی بی��ن این دو اردو 
وجود نداش��ته باشد. چون از نظرما زیبنده نیست که 
یک کش��تی گیر المپیکی با کش��تی گیری که هنوز 
مراح��ل اولی��ه را طی می کند و از نظر س��نی پایین 

است در یک جا مورد درمان قرار بگیرند.
وی ادام��ه داد: وس��ایل لازم خری��داری ش��ده و 

جانمایی نیز انجام شده و با شروع اروها تداخل کاری 
نخواهیم داشت. ملک محمدی گفت: دستگاه مگنت 
برای اندام تحتانی و فوقانی، دس��تگاه لیرز و دستگاه 
اولتراسوند، خریداری شده است. ضمن اینکه دستگاه 
تکار که جدیدترین دس��تگاه فیزیوتراپی است، تهیه 
و جانمایی ش��ده اس��ت. برنامه این است که در حد 
واندازه نا م کشتی بعنوان ورزش اول کشور، ما هم در 

بحث پزشکی این رشته حرکت کنیم.
وی اظهار داشت: مس��ئله بعدی در خصوص بحث 

مب��ارزه با دوپینگ اس��ت که تاکید بس��یار زیادی از 
سوی فدراسیون کش��تی و شخص آقای دبیر در این 
دو س��ال و نیم گذشته شده، که به صورت جدی این 
موضوع پیگیری می ش��ود. وی افزود: تعامل بس��یار 
خوبی بین فدراس��یون کشتی و س��تاد ملی مبارزه با 
دوپینگ وجود دارد .چندین جلس��ه با ارکان مختلف 
ستاد ملی مبارزه با دوپینگ در دفتر آقای دبیر داشته 
ایم. ما در هر لحظه ای خارج از مسابقه داخل مسابقه 
و داخل اردو از ورزش��کاران برحس��ب شرایط قانونی 
تس��ت دوپینگ انجام خواهی��م داد. هیچ محدودیت 
تستی نخواهیم داشت. تشخیص با فدراسیون کشتی 
و کمیته پزشکی است که چه موقع تست گرفته شود 
تا بتوانیم ورزش پاکی داش��ته باش��یم و قطعا در این 

مورد با هیچ کسی تعارف نخواهیم داشت.
مل��ک محمدی گفت: در زمینه ماس��اژور هم آقای 
دبیر تاکید داشتند که کمیته پزشکی نظارت دقیقی 
بر انتخاب ماس��اژور ها داشته باش��ند و پس از تایید 
بتوانی��م از بهترین و با تجربه ترین ماس��اژورها برای 
تیم های ملی اس��تفاده کنیم. چون ماساژ مهمترین 

موضوع برای ورزشکاران است.
وی در پایان خاطرنشان کرد: در خصوص همکاری 
و تعامل کمیته پزشکی و انستیتو کشتی نیز، حسب 
دس��تور ریات فدراس��یون همکاری و تعامل بس��یار 
نزدیک��ی با این مرکز علمی داریم و اس��تقبال زیادی 
از ای��ن همکاری کرده ایم و به دنبال ارتقاء در زمینه 
پزشکی ورزش��ی برای مربیان و داوران و ورزشکاران 

در این موارد داشته باشیم.

عضو تیم ملی اسکی معلولان در رشته اسنوبرد پس از حذف از 
لیست نفرات اعزامی به پارالمپیک گفت: با وجود این که از لیست 
نف�رات اعزامی به پارالمپیک زمس�تانی خط خوردم، اما همچنان 

امیدوار به اعزام هستم و تمرینات خود را متوقف نکرده ام.
پوری��ا خلیل تاش ، اظهار ک��رد: بعد از بازیهای پارالمپیک زمس��تانی 
۲۰۱۸ کره ۳ سال به طور پی در پی تمرین می کردم تا با کسب سهیمه 
در پارالمپیک چین نیز حضور داش��ته باشم، حتی برای بهبود عملکردم 
تمرینات��م را در جزیره کیش دنبال می کردم تا در بهترین ش��رایط عازم 
چین ش��وم. با وجود این که سهمیه کس��ب کرده ام اما به دلیل سیاست 
کیفی گرایی کمیته ملی پارالمپیک و با نظر کمیته فنی صلاحیت حضور 
در این رقابتها را ندارم، البته این طور نیست که حق من خورده شود اما 
امیدوارم فدراس��یون و کمیته ملی پارالمپیک در تصمیم خود تجدیدنظر 

کنند.
وی در پاس��خ به این پرس��ش که آیا برای پیگیری تمرینات در جزیره 

کیش تحت حمایت فدراس��یون یا کمیته مل��ی پارالمپیک بودید، گفت: 
در جزی��ره کیش علاوه ب��ر پیگیری تمرینات خ��ود، کار هم می کردم تا 
هزینه ایاب و ذهاب و س��ایر مخارجم را تامین کنم. در ۳ س��ال گذشته 
تمام تمرکزم روی اس��کی بوده و تلاش��م در ابتدا کسب سهمیه و سپس 

حض��ور موفق در پارالمپیک زمس��تانی بود. البته با تمام این س��ختی ها 
معتقدم خدا بزرگ اس��ت و کس��ی که این همه زحمت کش��یده حقش 

پایمال نخواهد شد.
این اسکی باز معلول خاطرنشان کرد: حتی اگر به پارالمپیک چین هم 
اعزام نش��وم، چیزی را از دست نداده ام و در ۳ سال گذشته تلاش کردم 
تا در رش��ته اسنوبرد پیشرفت خوبی داشته باشم. به هر صورت امیدوارم 
تا ۴ بهمن که لیست نهایی ورزشکاران اعزامی به پارالمپیک به مسوولین 
برگزار کننده باید اعلام ش��ود، کمیته ملی پارالمپیک در خصوص نفرات 

اعزامی دوباره تجدیدنظر کند. 
خلیل تاش در پایان پیرامون این پرس��ش که در صورت اعزام آیا تصور 
می کنید جزو ۱۰ نفر برتر پارالمپیک زمستانی قرار بگیرید، گفت: فاصله 
امتیازات من با نفر اول دنیا چیزی حدود ۳ تا ۴ ثانیه اس��ت و خود را در 
ای��ن جایگاه می بینم که در جمع ۱۰ نفر برتر قرار بگیرم، البته من هنوز 

تمرینات خود را متوقف نکرده ام و همچنان امیدوار به اعزام هستم.

اسکی باز معلول: هنوز هم امیدوار به اعزام به پارالمپیک هستم

نوش�اد عالمیان از حضور در مس�ابقات انتخابی تیم ملی تنیس 
روی میز برای رویدادهای سال آینده معاف شد.

جمیل لطف الله نسبی درباره ی اینکه در جلسه با کادر سرپرستی بازی 
های آس��یایی چه تعداد سهمیه به تنیس روی میز مردان اختصاص داده 
شد، بیان کرد:  با توجه اینکه نوشاد عالمیان در دوره پیش بازی ها مدال 
برنز گرفت  و تیم هم در قهرمانی آسیا پنجم شد، نظر بر این بود که در 
بازی های آس��یایی هانگژو به صورت تیمی و با سه بازیکن اعزام شویم و 
قرار شد در جلسه ستاد عالی بازی ها تصمیم گیری نهایی انجام شود. اما 

با دید مثبت این مسئله پیگیری می شود.
او ادام��ه داد: من نیز برنامه هایم را تا بازی های آس��یایی هانگژو ارائه 
ک��رده ام. فدراس��یون جهانی تورهای��ی را در نظر گرفته اس��ت اما هنوز 
تاریخ دقیق آنها مش��خص نیس��ت و اگر قطعی ش��ود شرکت می کنیم. 
در حال حاضر درخواس��ت دادیم در تور عمان و قطر ش��رکت کنیم که 
قبل از قهرمانی جهان برگزار می شوند. بعد از قهرمانی جهان، بازی های 
کش��ورهای اسلامی اس��ت و حضور در این رقابتها تدارکات بخوبی برای 
بازی های آسیایی خواهد بود. در حد فاصل بازی های کشورهای اسلامی 
تا آس��یایی، اگر توری باشد، برنامه ریزی می کنیم آنجا هم شرکت کنیم 

البته همه چیز بستگی به توان مالی فدراسیون دارد.
لطف الله نس��بی در پاسخ به این پرس��ش که چگونه نفرات برای اعزام 
به تورها و س��پس مسابقات مهم انتخاب می ش��وند؟ تصریح کرد: برای 
تور عمان چون بقیه نفرات درگیر لیگ هس��تند، درخواس��ت دادیم نیما 

و نوش��اد عالمیان اعزام ش��وند. برای تور قطر  س��عی می کنیم تیمی که 
در انتخابی تیم ملی، انتخاب می ش��ود را اعزام کنیم. از آنجا زمان برای 
برگ��زاری مجدد انتخابی تی��م ملی نداریم، انتخاب��ی را ۲۳ تا ۲7 بهمن 
برای قهرمانی جهان، بازی های کشورهای اسلامی  و بازی های آسیایی 
برگزار می کنیم.  همه باید در انتخابی حضور داش��ته باش��ند چون بقیه 
هم زحمت می کش��ند تا عضو تیم ملی شوند.  کسی در انتخابی شرکت 
کرد و انتخاب شد که قدمش روی چشم اما اگر کسی شرکت نکرد دیگر 
خودش می داند. او در پاس��خ به پرس��ش دیگری مبنی بر اینکه نوشاد و 
نیما عالمیان تا اواخر بهمن درگیر هستند و نمی توانند به ایران بیایند و 
چگونه قرار است در انتخابی شرکت کنند؟ تاکید کرد: تصمیم بر این شد 
نفر اول رنکینگ جهانی در بخش  مردان و زنان از انتخابی معاف ش��وند 
و نوشاد عالمیان و ندا شهسواری بازی نمی کنند. من به دبیر فدراسیون 
اع��لام کردم تاریخ انتخابی با مس��ابقات آنها تداخل دارد و حالا باید دید 

چه تصمیمی می گیرند.
 او در مورد پاس��خ به این پرسش که نیما عالمیان اگر می خواهد عضو 
تیم ملی ش��ود، حتما باید در انتخابی ش��رکت کند؟ گفت:بله حتما باید 

شرکت کند.

معافیت نوشاد عالمیان از انتخابی تیم ملی

برای مبارزه با دوپینگ در کشتی با کسی تعارف نداریم
ملک محمدی عنوان کرد:

اعزام تیم ریکرو به بازیهای آسیایی چین در صورت ارتقاء رکوردانصاری: خوشحالم رکوردهایم شکسته شد

ملی پوش شنا گفت: هدف همه شناگران پیشرفت شنای 
ایران اس�ت و خوش�حالم که رکوردهایم شکس�ته ش�ده 

است.
مهدی انصاری ، بعد از شکس��ته شدن رکوردهایش اظهار کرد: 
خیلی خوشحالم. رکورد برای شکسته شدن و هدف هم پیشرفت 
ش��نای کشور اس��ت. اکنون مهم این است که با نمایندگان ایران 
در میادین بین المللی و مسابقات جهانی حرف برای گفتن داشته 

باشیم.
ملی پوش ش��نا افزود: من در س��ال ۲۰1٧ در مسابقات داخل 
سالن آسیا، بازی های کشورهای اسلامی و مسابقات داخل ایران ۲۴ بار رکورد ملی را شکستم. حال به خاطر 
آسیبی که دارم مدتی است که نتوانسته ام به نتیجه دلخواهم برسم اما همیشه تلاش کرده ام با همین آسیب 
بهترین باشم. اکنون هم رکوردهای ۵۰ و 1۰۰ سینه و پروانه من در استخر مسافت کوتاه و بلند شکسته شده 
است که من خیلی خوشحالم. به شناگران جوان هم تبریک گفتم. البته بماند که بازخورد خوبی از آنها نگرفتم.  
انصاری به برخی بی حرمتی ها اش��اره کرد و گفت: برخی از ورزش��کاران جدید بعد از رکوردشکنی هایش��ان 
رفتارها و صحبت هایی کرده اند که درست نیست و خیلی از ملی پوشان قدیمی تر نسبت به آن واکنش نشان 
دادند. باید بدانند که هر فردی نس��بت به زمان خودش س��نجیده می ش��ود. من در طول تمرینات خیلی به 
ورزشکاران دیگر کمک می کنم و تجربه ام را در اختیارشان می گذارم. من تنها شناگری بودم که مربی بدنساز 
و تغذیه خارجی داشتم و ماهی هزار یورو دستمزدش بود. من تجربیاتم را رایگان در اختیار دوستان گذاشتم. 
اکنون هم خوش��حالم که رکورد زده اند چون باعث پیش��رفت ش��نای ایران هس��تند. اما من از بی احترامی ها 
ناراحت می شوم. این گونه رفتارها درست نیست. وی در ادامه به آسیب دیدگی قدیمی کتف خود اشاره کرد 
و گفت: من در س��ال ۲۰1۴ در حین بازی های آس��یایی از ناحیه کتف آسیب دیدم که باید عمل می شدم اما 
چون بعد از عمل دیگر نمی توانس��تم تمرین کنم و مس��ابقه دهم تصمیم گرفتم عمل نکنم و با فیزیوتراپی و 
حرکات درمانی ورزش را ادامه دهم.  ملی پوش ش��نا ادامه داد: بعدها هم چند بار دیگر دررفتگی داش��تم اما 
هفته قبل در حین گرم کردن قبل از مسابقات لیگ مجددا کتفم در رفت. با این حال مسابقه روز پنج شنبه را 
با همان آسیب انجام دادم ولی روز جمعه با بی اثر شدن مسکن ها و به دلیل درد خیلی شدید دیگر نتوانستم 
مسابقه دهم. دکتر هم به من استراحت مطلق یک ماه و نیمه داد تا بعد از آن مجدد روند درمان از سر گرفته 
شود. وی گفت: این استراحت مطلق تصمیم شخصی خودم است و من نمی خواهم این مدت تمرینم را کنار 
بگذارم. من تا آخر هفته یا تا 1۰ روز اس��تراحت می کنم و بعد از آن تمریناتم را البته آرامتر و با فش��ار کمتر 
شروع می کنم. می خواهم اگر در توانم باشد در بازی های آسیایی نتیجه خوبی برای شنای کشور کسب کنم. 
هدف من نیستم بلکه پیشرفت شنای کشور است. انصاری در پاسخ به این  سوال که چرا در این همه سال این 
عمل را انجام نداده تا این درد قدیمی از میان برود گفت: اگر بخواهم عمل کنم دامنه حرکتی ام خیلی کوتاه 
می شود و دیگر نمی توانم شنا کنم. سعی می کنم با حرکات درمانی و فیزیوتراپی این درد قدیمی را بهتر کنم. 
بیش از ٧ سال است این آسیب با من است و من با درد آن کنار آمده ام. دوستانی که با من هم اتاق بوده اند 

می دانند من از درد کتف شب های زیادی را نخوابیده ام.

رییس فدراسیون تیروکمان گفت: در صورتی تیم ریکرو 
به بازیهای آس�یایی چین اعزام خواهد شد که کمانداران 
به حدنصاب رکورد ورودی مورد تایید شورای فنی کمیته 

مربیان، دست پیدا کنند.
غلامرضا ش��عبانی بهار ، با ابراز رضایت نسبت به عملکرد تیم 
کامپوند در مس��ابقات انتخابی تیم ملی و بهبود رکوردها نسبت 
به گذش��ته، اظهار کرد: در مس��ابقات انتخابی تیم ملی کامپوند 
رکوردهای خوبی جا به جا ش��د که چش��م انداز و آینده خوبی را 
برای رش��ته تیروکمان رقم می زند و اتفاق خوبی اس��ت. در این 

مسابقات صالح پالیزبان با ثبت رکورد 7۱۳ توانست رکورد اسماعیل عبادی را جابجا کند و راحله فارسی نیز 
با ثبت رکورد 7۰۰ و با اختلاف یک امتیاز نسبت به کیسا بایبوردی رکورد جدیدی را به ثبت رساند. هر چند 
بایبوردی به دلیل کسالت در مسابقات انتخابی حضور نداشت اما به هر صورت ثبت چنین رکوردی در بخش 

کامپوند بانوان نشان از رشد فنی و حرکت رو به رشد کمانداران را دارد.
وی یکی از مش��کلات برای اجرای برنامه های پیش بینی ش��ده جهت آماده س��ازی کمانداران را مش��کلات 
اعتب��اری عنوان کرد و گف��ت: از نظر بودجه به حدی در تنگنا قرار داریم ک��ه امکان اجرای برنامه های پیش 
بینی ش��ده برای آماده س��ازی ورزشکاران جهت حضور در بازیهای آس��یایی چین و سایر مسابقات پیش رو را 
نداریم. البته اگر اعتبارات تامین ش��ود خبرهای خوبی در بازیهای آس��یایی، کش��ورهای اسلامی و کاپ آسیا 

خواهیم داشت.
رییس فدراس��یون تیروکمان خاطرنش��ان کرد: اگر بخواهیم در بازیهای آس��یایی چین به مدال دست پیدا 
کنیم باید از همین الان اردوها را جدی بگیریم و در چند مس��ابقه برون مرزی ش��رکت کنیم تا بازیکنان از 
نظر آمادگی بدنی، فنی، تکنیکی و تاکتیکی و روانی به آمادگی مطلوبی برس��ند، با این س��رعتی که رکوردها 
در کامپوند شکس��ته می ش��ود ما را به آینده امیدوار می کند، اما حفظ این رکوردها مس��تلزم بودجه و اجرای 

برنامه های پیش بینی شده است.
ش��عبانی بهار تصریح کرد: متاس��فانه تمام اعتباراتی که ذخیره کرده بودیم قب��ل از المپیک برای برگزاری 
اردوها و اعزام تیم ها به مس��ابقات برون مرزی هزینه ش��ده و الان دستمان خالی است، شرایطمان به گونه ای 
اس��ت که حتی ام��کان پرداخت هزینه ی غذای کمانداران ش��رکت کننده در مس��ابقات انتخابی تیم ملی را 

نداشتیم و الان بدهکاریم.
وی همچنین درباره وضعیت تیم ریکرو برای شرکت در بازیهای آسیایی چین، خاطرنشان کرد: تیم ریکرو 
در صورتی در بازیهای آسیایی چین شرکت خواهد کرد که رکورد کمانداران به حدنصاب لازم برسد و از سوی 
شورای فنی کمیته مربیان مورد تایید قرار بگیرد، بنابراین اگر ورزشکاری بتواند رکورد مصوب شورای فنی را 
کس��ب کند به اردوی تیم ملی دعوت می ش��ود و در مسابقات برون مرزی شرکت خواهد کرد. پس از المپیک 
توکیو سیاس��ت گذاری جدید ش��ورای فنی برای اعزام کمانداران ریکرو به مس��ابقات آینده و بازیهای آسیایی 
کسب حدنصاب رکورد ورودی و افزایش رکورد آنها در جریان مسابقات برون مرزی است، اگر کمانداران ریکرو 

چنین شرایطی را نداشته باشند به بازیهای آسیایی نیز اعزام نخواهند شد.


